

国际著名牡丹书画家—江宜桥

江宜桥 字号,伴星牡丹翁。北美牡丹书画家,国际文化友好使者。

人民日报和中国侨网报道:江宜桥这位出身中国牡丹书画世家的艺术大师, 缔造了独特的个人传奇。

江宜桥 系齐白石一脉门生,得其父亲---**中国牡丹画一代宗师江河先生(齐白石门生李苦禅的** 开门弟子)真传,书画作品功力深厚。在北美各地被誉为"国际牡丹王子""北美牡丹王"。

江宜桥书画作品,被重要政府机构与名家收藏一览:

- 1,中国驻美国大使馆收藏(在美国国会山庄首届亚太春晚舞台现场书画)。
- 2,印度驻美国大使馆收藏 (在美国总统就职庆典晚宴现场书画。)
- 3,代表旅美华侨赠画给中国国家主席,习近平访美,江宜桥创作巨幅【中国梦、牡丹情】。
- 4,应邀为习仲勋诞辰 102 周年创作《凤凰涅槃 浴火重生》。
- 5,联合国收藏、同时策划主办首届、第二届联合国中国洛阳牡丹文化节。
- 6,中国国务院侨办收藏。中国侨联收藏。河南省侨联收藏。
- 7,旧金山总领馆收藏、8,洛杉矶总领馆收藏、9,新华社北美总分社收藏、新华社联合国 分社收藏。
 - 10,美国加拿大政府大法官、议员、郡县长、市长等众多人士收藏。
 - 11,美国亚洲文化首席专家Jerome Silbergeld(杰若姆 谢博格)点评与收藏。
 - 12,北美各大重要媒体机构报道与收藏。

江宜桥 应邀在纽约世界艺术博览会、洛杉矶世界艺术博览会、好莱坞国际电影节舞台、美国国会山庄舞台、华盛顿 DC 美国总统晚宴、西雅图、温哥华、休斯顿、法国、意大利等众多重要场合书画表演与画展。

国际收藏价格每平方尺三干美元,巨幅精品定制每平方尺九干美元,(世界艺术博览会上收藏价每平方尺一万五干美元)。











江宜桥现任 美国牡丹画院院长,美中牡丹书画家协会主席,美国牡丹文化艺术协会主席,美国中美牡丹文化基金会会长。 **北美牡丹&保真聚宝斋 江宜桥 画廊:**

网址: <u>www.jubaozhai.org</u> <u>EMAIL: yiqiaojiang@yahoo.com</u>





















北美牡丹书画家江宜桥祝福: 中秋快乐,阖家幸福平安!









Internationally Famous Peony Painter — Mr. Jiang Yiqiao

Jiang Yiqiao, an internationally renowned peony calligrapher and painter

He is referred to as the Peony Painting Star.North American peony calligrapher and painter, international cultural friendship envoy.

People's Daily and China Overseas Chinese Network reported that Jiang Yiqiao, an art master from a Chinese peony calligraphy and painting family, has created a unique personal legend. He created a special family painting style of Blue and White Peonies.

Jiang Yiqiao is follower of Qi Baishi's style. He learned and trained with his father, Mr. Jiang He, a master of a generation of Chinese peony painting (the opening disciple of Qi Baishi's disciple Li Kuchan). Jiang Yiqiao has great skills in calligraphy and painting. He is known as the "International Peony Prince" and the "North American Peony King".

Jiang Yiqiao's calligraphy and painting works have been collected by important government agencies and celebrities:

- 1. Collection of the Chinese Embassy in the United States (live calligraphy and painting on the stage of the first Asia-Pacific Spring Festival Gala in Capitol Hill).
- 2.Collection of the Indian Embassy in the United States, (Calligraphy and painting at the Inauguration dinner of the President of the United States.)
- 3. Gave paintings to the Chinese President. Xi Jinping during his visit to the United States. Jiang Yiqiao created huge colorful peonies on behalf of overseas Chinese in the United States [Chinese Dream. Peony Love].
- 4. Invited to create "Phoenix Nirvana Rebirth" for the 102nd anniversary of Xi Zhongxun's birth.
- 5. The United Nations collects and also plansto host the United Nations China Luoyang Peony Cultural Festival.
- 6. Collected by the Overseas Chinese Affairs Office of the State Council of China. Collected by the Chinese Federation of Overseas Chinese. Henan Province Overseas Chinese Federation collection.
- 7. San Francisco Consulate General Collection, 8, Los Angeles Consulate General Collection, 9, Xinhua News Agency North America General Branch Collection, Xinhua News Agency United Nations Collection.
- 10. His art is collected by government justices, legislators, county governors, mayors and many other people in the United States and Canada.
- 11. Jerome Silbergeld, chief expert of Asian culture in the United States, commented and collected.
- 12. Reported and collected by major media organizations in North America.

Jiang Yiqiao was invited to perform calligraphy and painting at the World Art Fair in New York, the Los Angeles World Art Fair, the Hollywood International Film Festival stage, Congress Hill Stage, Washington DC U.S. President's Dinner, and many other important occasions in Seattle, Vancouver, Houston. France, Italy. The price of the international collection is \$3,000 per square foot, \$9,000 per square foot for huge boutique customization, (\$15,000 per square foot at the World Art Fair).

Jiang Yiqiao is currently the president of the American Peony Painting Academy, the chairman of the American and Chinese Peony Calligraphers and Painters Association, the chairman of the American Peony Culture and Art Association, and the president of the American Peony Culture Foundation.

(English translation by Henry Yang)